
Protokół Nr 44 /22
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Dobrzyniewo Duże

w dniu 29 sierpnia 2022 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8.00, a zakończono o godz. 11.20 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków komisji:

1. Daniel Tofiło - przewodniczący komisji
Karolina Szymańska-Skowronek- wiceprzewodnicząca komisji 
Sylwia Naumnik - członek komisji
Wojciech Adam Rybołowicz - członek komisji 
Mariusz Pieśniak- członek komisji

Beata Elżbieta Lenczewska - członek komisji
Krzysztof Pogorzelski- członek komisji

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1   do protokołu.  

 
Ad. pkt 1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Posiedzeniu  przewodniczył  Daniel  Tofiło  –  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych,  
który na podstawie listy obecności stwierdził, że na 7-u członków komisji w posiedzeniu bierze udział 7 członków
komisji.
W posiedzeniu uczestniczyli:
Wójt Gminy – Wojciech Cybulski
Skarbnik Gminy – Monika Elżbieta Krawczeniuk
Sekretarz Gminy – Krzysztof Bagiński

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia.:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym oraz ocena 

skuteczności pomocy społecznej udzielanej ze środków budżetowych gminy.
4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIX Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Przewodniczący  posiedzenia  zaproponował,  aby pkt  4 porządku posiedzenia  został  rozpatrzony jako pkt  3.
Pozostała  numeracja  punktów  ulegnie  odpowiednio  przesunięciu  w  dół.  Zapytał,  czy  ktoś  ma  uwagi,  inne
propozycje zmian porządku posiedzenia.
Nie zgłoszono
Głosowano w sprawie: przyjęcia wniosku przewodniczącej posiedzenia o dokonanie zmiany porządku 
posiedzenia.
Wyniki głosowania:
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7), Daniel Tofiło, Krzysztof Pogorzelski, Mariusz Pieśniak, Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Karolina 
Szymańska-Skowronek, Wojciech Rybołowicz.
Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIX Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo Duże.
4. Funkcjonowanie  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Dobrzyniewie  Dużym  oraz  ocena

skuteczności pomocy społecznej udzielanej ze środków budżetowych gminy.
5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia komisji.



Ad. pkt 4. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych pod obrady XLIX Sesji Rady Gminy Dobrzyniewo 
Duże w sprawach:

a) udzielenia dotacji Parafii Prawosławnej p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Fastach
Skarbnik  Gminy  poinformowała,  że  kwota  dotacji  zostanie  przeznaczona  na  wymianę  szalówki  
i remont kopuły obiektu Cerkwi Parafialnej w Fastach.
Wójt Gminy  zwrócił  uwagę, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji na remont Cerkwi Parafialnej Cmentarnej
 w Fastach.
Skarbnik Gminy poinformowała,  że na sesji  zostanie przedstawiona autopoprawka w celu uszczegółowienia
zapisów uchwały. Środki dotacyjne będą pochodziły ze zwrotu podatku VAT.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano  w  sprawie: zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  Parafii  Prawosławnej
p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Fastach.
Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5 )Daniel Tofiło, Mariusz Pieśniak, Beata Lenczewska, Karolina Szymańska-Skowronek, Wojciech Rybołowicz.
PRZECIW (1) Krzysztof Pogorzelski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwia Naumnik
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

b) ustalenia maksymalnych cen za usługi przewozowe, opłaty dodatkowe oraz opłaty manipulacyjne  
w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej, którego organizatorem
jest Gmina Dobrzyniewo Duże

Wójt Gminy wyjaśnił,  że zmiany wskazane w uchwale są skutkiem zawarcia z Gminą Krypno porozumienia  
w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Dobrzyniewo Duże i Krypno Rada
 w zakresie wydłużenia linii komunikacyjnej 406 do Krypna.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały 
Nie zgłoszono.
Głosowano  w  sprawie: zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnych  cen  za  usługi
przewozowe, opłaty dodatkowe oraz opłaty manipulacyjne w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze
użyteczności publicznej, którego organizatorem jest Gmina Dobrzyniewo Duże.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Mariusz Pieśniak, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina 
Szymańska - Skowronek, Daniel Tofiło.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

c) określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Dobrzyniewo Duże w roku szkolnym 2022/2023
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 
w gminie Dobrzyniewo Duże w roku szkolnym 2022/2023.
Wyniki głosowania: ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Mariusz Pieśniak, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, 
Karolina Szymańska - Skowronek, Daniel Tofiło.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

d) określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  pedagogów
specjalnych,  psychologów,  logopedów  i  terapeutów  pedagogicznych  zatrudnionych  w  szkołach
 i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dobrzyniewo Duże

Agnieszka Rutkowska -podinsp.  d.s oświaty  wyjaśniła, że podjęcie uchwały jest spowodowane wejściem w
życie ustawy o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw. Przepisy ustawy zmieniły Kartę
Nauczyciela poprzez wprowadzenie nowego stanowiska specjalisty-pedagoga specjalnego. Pensum pedagoga
specjalnego nie może przekroczyć 22 godzin.  



Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  pedagogów  specjalnych,  psychologów,  logopedów  i  terapeutów
pedagogicznych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dobrzyniewo Duże.
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne: ZA (7) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Mariusz Pieśniak, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech 
Rybołowicz, Karolina Szymańska - Skowronek, Daniel Tofiło.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Następnie członkowie komisji rozpoczęli rozpatrywanie uchwał dotyczących wprowadzenia nazewnictwa ulic
w miejscowości Ogrodniki i Dobrzyniewo Duże. Wójt Gminy dokonał prezentacji multimedialnej przebiegu
dróg.

e) nadania nazwy drodze powiatowej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący  posiedzenia poinformował,  że  droga  ta  otrzyma  nazwę  ul.  Diamentowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

f) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący  posiedzenia poinformował,  że  droga  ta  otrzyma  nazwę  ul.  Kryształowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

g) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Perłowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

h) nadania nazwy drodze gminnej
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Rubinowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.



Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze gminnej.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

i) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Szafirowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

j) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Szmaragdowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne: ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina
Szymańska - Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

k) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Topazowa.
Podczas dyskusji i prezentacji multimedialnej członkowie komisji zauważyli, że w projekcie uchwały omyłkowo
wskazano nr działki tj.: 364. Numerację należy zmienić zgodnie z oznaczoną w ewidencji gruntów tj. numerem
geodezyjnym 652/3.
Wójt Gminy stwierdził, że zostanie przygotowana autopoprawka do projektu uchwały.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały.
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości 
Ogrodniki w wersji po zgłoszeniu poprawki.
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.

l) nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Turkusowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
w miejscowości Ogrodniki.



Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.

m) nadania nazwy drodze gminnej w miejscowości Ogrodniki
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Zamkowa.
Zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze Gminnej 
w miejscowości Ogrodniki.
Wyniki głosowania ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4) Beata Lenczewska, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska – Skowronek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Pieśniak
BRAK GŁOSU (2) Sylwia Naumnik, Daniel Tofiło.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

n) nadania nazwy drodze wewnętrznej dla miejscowości Dobrzyniewo Duże
Przewodniczący posiedzenia poinformował, że droga ta otrzyma nazwę ul. Zagumienna.
Radna  Beata  Lenczewska  zgłosiła  swoje  uwagi  dotyczące  nadania  nazwy  tej  drodze.  Dotyczyły  one
przebiegu drogi  (granica dwóch wsi),  własności  działek,  zagęszczenia i  umiejscowienia
budynków  mieszkalnych,  co  należy  wziąć  pod  uwagę  dokonując  zmiany.  Jej  zdaniem
wszystkie  aspekty  „za”  i  „przeciw”  należy  przeanalizować  
z właścicielami działek przylegających do drogi.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej dla 
miejscowości Dobrzyniewo Duże. 
Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:ZA (5) Sylwia Naumnik, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, Karolina Szymańska - 
Skowronek, Daniel Tofiło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Beata Lenczewska, Mariusz Pieśniak
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

o) utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego "Dolina Rzeki Supraśl"
Członkowie komisji wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji otrzymali materiały informacyjne dotyczące
utworzenia związku gmin.
Wójt  Gminy wyjaśnił,  że  podjęcie  uchwały  wpłynie  pozytywnie  przy ubieganiu  się  o  środki  zewnętrzne na
budowę drogi Kol. Leńce-Jurowce.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy ktoś ma uwagi, propozycje zmian projektu uchwały. 
Nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego 
"Dolina Rzeki Supraśl".
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7) Beata Lenczewska, Sylwia Naumnik, Mariusz Pieśniak, Krzysztof Pogorzelski, Wojciech Rybołowicz, 
Karolina Szymańska - Skowronek, Daniel Tofiło
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków Komisji i stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Pkt 4 porządku posiedzenia: „Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrzyniewie Dużym
oraz  ocena  skuteczności  pomocy  społecznej  udzielanej  ze  środków  budżetowych  gminy”  nie  został
zrealizowany z uwagi na ograniczenia czasowe.



Ad. pkt 5. Sprawy bieżące.
Radna  Karolina  Szymańska-Skowronek  poprosiła  o  komentarz  w  sprawie  zakupu  trzeciego  samochodu  
na potrzeby referatu gospodarki komunalnej Urzędu Gminy.
Wójt Gminy  wyjaśnił,  że z wnioskiem o zakupienie samochodu wystąpił  kierownik referatu.  Zdaniem Wójta
Gminy dwa samochody typu bus zapewnią prawidłowe funkcjonowanie referatu.
Przewodniczący posiedzenia,  zwracając się do Skarbnika Gminy poprosił  o przygotowanie symulacji kosztów
 i wskazanie potencjalnego źródła finansowania.

Radna Karolina Szymańska-Skowronek opuściła posiedzenie komisji.
Dodatkowo poruszono następujące kwestie:
- projektów inwestycji związanych z urządzeniem terenu rekreacyjnego oraz budową Urzędu Gminy,
- zmian na stanowisku Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dobrzyniewie Dużym,
- konieczność naprawy nawierzchni drogi Szaciły-Kulikówka,
- finasowania planowanych inwestycji gminnych.
Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy członkowie komisji mają pytania.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt 6. Zamknięcie posiedzenia komisji
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodniczący zamknął posiedzenie komisji.

Protokołowała


